

目 錄

中華民國九十六年三月

台灣昆蟲 第二十七卷 第一期

綜合論述

- 1 輻射照射於檢疫害蟲之採後處理 Peter A. Follett 楊曼妙 路光暉 陳子偉

研究報告

- 17 台灣台東大武地區越冬斑蝶生態之研究 趙仁方 許佳榕 陳東瑤 楊平世
- 31 台灣窗螢(鞘翅目:螢科)棲地環境因子與族群變動 吳婉君 彭仁君
- 47 玉帶鳳蝶 (*Papilio polytes pasikrates* Fruhstorfer) (鱗翅目:鳳蝶科)的生活史
陳素瓊 歐陽盛芝
- 67 台灣地區間魔蟲科之種類組成與動物地理學的增述並兼述一新種 Slawomir Mazur
- 83 台灣產三種新記錄蜾蠃及其描述(膜翅目:胡蜂科:蜾蠃亞科) 葉文琪 陸聲山
- 91 米氏盲蝽屬(半翅目:盲蝽科)之新種及新記錄 林政行

Contents

March 2007

Formosan Entomologist Volume 27 No.1

Review Article

- 1 Irradiation for Postharvest Control of Quarantine Insects
Peter A. Follett, Man-Miao Yang, Kuang-Hui Lu and Tse-Wei Chen

Research Reports

- 17 Overwintering Ecology of Danaine Butterflies in the Dawu Area, Taitung County, Southeastern Taiwan
Ren-Fang Chao, Chia-Jung Hsu, Tung-Yao Chen and Ping-Shih Yang
- 31 Habitat Environmental Factors and Population Fluctuations of the Firefly, *Pyrocoelia analis* (Coleoptera: Lampyridae) Wan-Chun Wu and Jen Jiun Perng
- 47 The Life History of the Common Mormon Butterfly, *Papilio polytes pasikrates* Fruhstorfer (Lepidoptera: Papilionidae) Su-Chiung Chen and Sheng-Chih Ou-Yang
- 67 On New and Little Known Histerids (Coleoptera: Histeridae) from Taiwan with Additional Notes on the Species Composition and Zoogeography
Slawomir Mazur
- 83 New Records of Three Potter Wasps (Hymenoptera: Vespidae: Eumeninae) from Taiwan Wen-Chi Yeh and Sheng-Shan Lu
- 91 Review of the Genus *Michailocoris* Stys (Hemiptera: Miridae), with a Description of a New Species from China Cheng-Shing Lin